
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-05-18, § 15 

 

 Tid Tisdagen den 18 maj 2010 kl 16.35 – 17.45 

Ajournering kl 17.35 – 17.40 

 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 24 maj 2010 

 
 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

  

Tord Bergstedt (M)  

Anna C Kullendorff (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (M) tjänstgörande 

Christoffer Kuckowski (M)  tjänstgörande 

Anna Manhag (M)  

Inga-Lill Larsson (M)  

Per Johansson (FP)  

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Jonas Larsson (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Sebastian Wiklund (V)  

 
Förhinder har anmälts av ledamöterna Berthold Gustavsson (M) och Anders Broberg 

(KD) samt ersättarna Lars Bengtson (M), Datevig Mardirossian Lönn (M) och Lars 

Randerz (S). 

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Birgitta Björk, Ted Ell, Staffan Forsell, Karin 

Hebel, Lars Jolerus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt 



  

biträdande borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 

 
 § 15 

Otillåten genomfartstrafik mellan Sockenvägen och 

Rusthållarvägen.  

Svar på skrivelse från Skarpnäcks stadsdelsnämnd 
Dnr T2010-320-00572 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar kontorets utlåtande som svar på 

 skrivelsen. 

 

 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 13 april 2010. I utlåtandet 

föreslås följande: 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Ulla Hamilton m fl (M), Inge-Britt Lundin 

(FP) och Mats Lindqvist (MP) enligt följande: 

 

Att bilister inte följer lagar och regler i Stockholmstrafiken är enligt nämnden 

ett allvarligt problem. Den otillåtna genomfartstrafiken mellan Sockenvägen och 

Rusthållarvägen är ett trafiksäkerhetsproblem som engagerar många boende 

utmed berörda sträckor. Nämnden anser dock i likhet med trafikkontoret att det 

inte är realiserbart med någon form av avstängning. Samtidigt är det viktigt att 

kontoret följer utvecklingen för att vid behov kunna sätta in adekvata 

trafiksäkerhetsåtgärder.  Det är även viktigt att Polisen tar sitt ansvar så att 

efterlevnaden av genomfartsförbudet upprätthålls.  

 

Nämnden anser att det är viktigt att mätningarna genomförs inom snar framtid 

samt att kontoret verkar för att poliskontrollerna ökar. Det är inget nytt fenomen 

med smittrafiken längs sträckan och det är inte bara trafikmängden som är 

problemet utan även för höga hastigheter. Om smittrafiken inte upphör anser 

nämnden att kontoret bör vidta åtgärder som underlättar för de drabbade i 

området. Tänkbara åtgärder kan vara fyrvägsstopp vid strategiska korsningar för 

att på så sätt sänka hastigheterna och minska attraktiviteten att köra sträckan. 

 



  

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


